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ZAPISNIK 

48. redne seje Sveta regije Jugovzhodna Slovenija,  
ki je bila v ponedeljek, 26. 9. 2022, s pričetkom ob 9. uri, v prostorih Podjetniškega inkubatorja 

Podbreznik, Podbreznik 15, Novo mesto  
 
Prisotni člani:  
Andrej Kavšek (župan Občine Črnomelj), Franci Vovk (župan občine Dolenjske Toplice), Lili Štefanič 
(pooblaščenka župana Občine Kočevje), Matjaž Ložar (pooblaščenec župana Občine Kostel), Darko 
Zevnik (župan Občine Metlika), Dušan Skerbiš (župan Občine Mirna), Andrej Kastelic (župan Občine 
Mirna Peč), Anton Maver (župan Občine Mokronog-Trebelno), Polona Kambič (županja Občine Semič), 
Polonca Špelko Krštinc (pooblaščenka župana Občine Straža), Jože Simončič (župan Občine Šentjernej), 
Jože Kapler (župan Občine Škocjan), mag. Marjan Hribar (župan Občine Šmarješke Toplice), Alojzij 
Kastelic (župan Občine Trebnje), Roman Kren (pooblaščenec župana Občine Žužemberk). 
 
Odsotni:  
Ivan Benčina (župan Občine Loški Potok), mag. Gregor Macedoni (župan Mestne občine Novo mesto), 
Alenka Kovač (županja občine Osilnica), Samo Pogorelc (župan Občine Ribnica), mag. Blaž Milavec 
(župan Občine Sodražica), Andrej Martin Kostelec (župan Občine Šentrupert). 
 
Ostali prisotni:  
Gregor Černoga (Ministrstvo za gospodarski razvoj in tehnologijo), Franci Bratkovič, Mateja Jazbec, 
Vesna Maksimović, Tatjana Malnarič, Vane Urh (Razvojni center Novo mesto d. o. o., v nadaljevanju: 
RCNM). 
 
Vsi navzoči so prisotnost potrdili z vpisom na listo prisotnih, pooblaščenci so izkazali zastopanje s 
pooblastili.  

 
 

K 1. točki 

48. redno sejo Sveta regije JV Slovenija je zaradi opravičljive odsotnosti predsednika Sveta regije JV 
Slovenija, mag. Gregorja Macedonija, vodila podpredsednica Polona Kambič, županja Občine Semič. 
Podpredsednica je ugotovila prisotnost članov in sklepčnost Sveta regije JV Slovenija. Prisotnih je bilo 
15 članov.  

Razprave na predlog dnevnega reda ni bilo.  

Na glasovanje je bil dan naslednji sklep: 

Sklep št.  1/48 
Svet regije JV Slovenija sprejme dnevni red 48. redne seje: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

2. Potrditev zapisnika 47. redne seje, z dne 16. 6. 2022 

3. Določitev pripravljavca regionalnega prostorskega plana regije JV Slovenija 

4. Evropsko združenje za teritorialno sodelovanje (EZTS) »Poti prihodnosti Ljubljana-Novo mesto–

Karlovec–Zagreb« 

5. Povabilo k predlaganju kandidata za člana Upravnega odbora inštituta Rudolfovo – Znanstveno 

in tehnološko središče Novo mesto 

6. Priprava programskih dokumentov za izvajanje evropske kohezijske politike 2021 - 2027 

7. Razno 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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K 2. točki 

Podpredsednica je dala v potrditev zapisnik 47. redne seje Sveta regije JV Slovenija, z dne 16. 6. 2022.  

Na predlagani zapisnik ni bilo pripomb. 

Na glasovanje je bil dan naslednji sklep: 

Sklep št.  2/48 
Svet regije JV Slovenija potrdi zapisnik 47. redne seje Sveta regije JV Slovenija, z dne 16. 6. 2022 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
K 3. točki 

Člani Sveta regije JV Slovenija so s sklicem seje prejeli gradivo, kjer je podrobneje predstavljen obseg 
dela, postopek priprave regionalnega prostorskega plana (v nadaljevanju: RPP) in ocenjena vrednost 
izdelave RPP z viri financiranja. 
Mateja Jazbec, RCNM je podrobneje predstavila gradivo, ki je bilo priloženo k tej točki. Poudarila je, da 
RCNM že sodeluje v pilotnem projektu priprave regionalnega prostorskega plana, »Pilot RPP«, katerega 
namen je v praksi preizkusiti pripravo RPP. Razvojne regije morajo RPP pripraviti do konec leta 2026. 
Pripravljavca RPP na podlagi določil Zakona o urejanju prostora (ZUreP-3) izberejo občine razvojne 
regije, in sicer v skladu z navodili Ministrstva za okolje in prostor (v nadaljevanju: MOP) izvedejo to z 
javnim razpisom ali s sklepom sveta regije. Ocena stroška priprave prve generacije RPP je na podlagi 
izhodišč MOP ovrednotena za regijo JV Slovenija na 416.784,00 EUR. Na podlagi določil ZUreP-3 je 
financiranje izdelave RPP razdeljeno v razmerju 60 % s strani državnega proračuna in 40 % s strani 
občinskih proračunov. Delitev deleža sredstev, ki ga morajo zagotoviti občine, z zakonom ni določena, 
predlagana so 3 merila z naslednjimi ponderji: 40 % št. prebivalcev občine, 30 % velikost občine in 30 
% koeficient razvitosti občine. 

Polona Kambič, županja Občine Semič je izrazila pomislek, da zadeva ne bo tako enostavna, predvsem 
za manjše občine. Bojazen občin je, da bodo v razvoju okrnjene, ker se bodo morale ravnati po pravilih, 
ki jih bo določil nekdo drug. Cenovno je sicer ugodnejše, vprašanje pa je, če bodo res dobili to kar 
potrebujejo.  

Alojzij Kastelic, župan Občine Trebnje je opozoril, da bi bila zadeva smiselna, če bi imeli pokrajine. 
Danes je to poskus, kako doseči nek krovni dokument, kateri bo privilegiral center, manjše občine pa 
bodo urejali po drobtinah. Meni, da je ocenjen finančni okvir neprimeren in da je vrednost absolutno 
podcenjena ter bo zato končna cena izdelave RPP bistveno višja. 

Franci Bratkovič, RCNM je zaključil, da je bil podoben poskus regionalnega prostorskega planiranja 
izveden že pred 15 leti, kjer je regija že sodelovala in se bo to sedaj ponovno obudilo. S pripravo RPP 
se bo okrepil dialog o prostorskem razvoju v regiji.  

Po končani razpravi je bil dan na glasovanje naslednji sklep: 

Sklep št.  3/48 
1. Svet regije JV Slovenija skladno s prvim odstavkom 77. člena Zakona o urejanju prostora (ZUreP-3), 

Uradni list RS, št. 199/2021 ter na podlagi priporočila Ministrstva za okolje in prostor, št. 35025-

1/2019-2550-13, julij 2022, izbere Razvojni center Novo mesto d.o.o., Podbreznik 15, 8000 Novo 

mesto za pripravljavca regionalnega prostorskega plana regije Jugovzhodna Slovenija. 

2. Sredstva za izdelavo regionalnega prostorskega plana se zagotovijo v državnem in občinskih 

proračunih, razmerje med sofinanciranjem priprave in izdelave RPP med pristojnim ministrstvom in 

občinami je 60 : 40 %. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
K 4. točki 

Franci Bratkovič, RCNM je predstavil aktivnosti, ki so bile opravljene za ustanovitev Evropskega 
združenja za teritorialno sodelovanje (v nadaljevanju: EZTS). Zametki so bili že v letu 2018, v letu 2019 
pa je vlogo koordinatorja prevzel Razvojni center Novo mesto. Poskušali smo na vse načine priti do 
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tega, da pridemo do dvotirnosti železnice, elektrifikacije, taktnega prometa, povečanja nosilnosti in 
pohitritvi potovalnega časa. Ena od nalog je bila tudi ustanovitev EZTS, za katerega bodo dne 
3. 10. 2022 tudi uradno podpisani ustanovitveni akti. Gre za prvo tovrstno združenje, ki bo imelo sedež 
v Sloveniji. V naš register se vpiše kot javni zavod, registrira pa se tudi pri evropskem odboru regij. 
Železnice in mobilnost postaja zelo pomembna tema v Evropi. Za avtoceste ni več predvidenega 
denarja, za železnice pa je. V dokumentih smo poudarjali tudi pomen železniške povezave za nadaljnji 
razvoj. Ta del projekta se bo iz RCNM izdvojil in šel svojo pot. 

Alojzij Kastelic, župan Občine Trebnje je v svojem razmišljanju povedal, da ko so občine začele z 
aktivnostmi na tem področju, se je premaknila tudi država. Če je pri nas zagon, se tudi pri državi 
premika. Meni, da je to prava smer.  

Na vprašanje Polone Kambič, županje Občine Semič glede financiranja EZTS, je Franci Bratkovič, RCNM 
pojasnil, da so občine financirale začetek projekta. Za EZTS se za zagon predvideva članarina, v roku 
dveh let pa bo moralo EZTS zaživeti samostojno.   

Po končani razpravi je bil dan na glasovanje naslednji sklep: 

Sklep št.  4/48 
Svet regije JV Slovenija se je seznanil z aktivnostmi za ustanovitev EZTS »Poti prihodnosti Ljubljana-
Novo mesto–Karlovec–Zagreb« in podpira prizadevanja za revitalizacijo, modernizacijo ter razvoj 
čezmejne in regionalne javne železniške infrastrukture. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
K 5. točki 

Franci Bratkovič, RCNM je predstavil začetke delovanja Javnega raziskovalnega zavoda Rudolfovo. 
Povedal je, da je s 1. 9. 2022 vodenje zavoda prevzel dr. Janez Povh.  
Imenovanje upravnega odbora zavoda poteka dvostopenjsko. V prvi fazi je direktor zavoda postavil 
upravni odbor, da so se lahko sprejeli ustrezni akti. Zdaj, ko se je to vzpostavilo, je potrebno imenovati 
člane upravnega odbora, ki bodo imeli polni mandat. Država je svoje predstavnike v ta organ že 
imenovala, to sta dr. Tomaž Savšek in dr. Zvone Simončič. V upravni odbor predlaga kandidata tudi 
lokalno okolje, zato to tematiko obravnava Svet regije JV Slovenija. Do sedaj je funkcijo predstavnice 
lokalnega okolja v upravnem odboru opravljala dr. Milena Kramar Zupan, direktorica Splošne 
bolnišnice Novo mesto. V kolikor ni drugega predloga, se predlaga, da to funkcijo še naprej opravlja 
ona.  

Alojzij Kastelic, župan Občine Trebnje je poudaril, da je predlog dober. Kandidatka ima dobre povezave 
z Ljubljano in je zato zelo primerno, da je ona članica upravnega odbora.  

Drugega predloga za kandidata za člana Upravnega odbora inštituta Rudolfovo – Znanstveno in 
tehnološko središče Novo mesto ni bilo, zato je bil dan na glasovanje naslednji sklep: 

Sklep št.  5/48 
Svet regije JV Slovenija predlaga dr. Mileno Kramar Zupan, direktorico Splošne bolnišnice Novo mesto 
za članico Upravnega odbora inštituta Rudolfovo – Znanstveno in tehnološko središče Novo mesto. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
K 6. točki 

Mateja Jazbec, RCNM je Svet regije JV Slovenija seznanila s procesom priprave programskih 
dokumentov za izvajanje evropske kohezijske politike za obdobje 2021–2027 v Sloveniji. Dokumentov 
je veliko, najpomembnejša sta dva: Partnerski sporazum in Program za izvajanje Evropske kohezijske 
politike v obdobju 2021 – 2027 v Sloveniji. Partnerski sporazum je bil v Sloveniji usklajen in poslan v 
soglasje Evropski komisiji v juliju 2022. Formalno je bil Partnerski sporazum potrjen dne 12. 9. 2022. 
Ukrepi, s katerimi bo možno izvajati EKP, pa so zajeti v Programu za izvajanje Evropske kohezijske 
politike v obdobju 2021 – 2027 v Sloveniji (v nadaljevanju: Program EKP 21-27). Program je v zaključni 
fazi sprejemanja v Sloveniji, naslednji teden je predvidena obravnava predloga Programa EKP 21-27 na 
Razvojnem svetu kohezijske regije Vzhodna Slovenija in na Razvojnem svetu kohezijske regije Zahodna 
Slovenija. V kolikor bosta razvojna sveta obeh kohezijskih regij k predlogu Programa EKP 21-27 podala 
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soglasje, ga bo Slovenija posredovala Evropski komisiji in bo bil program lahko sprejet do konec tega 
leta. Glede na soočenje s trenutnimi razmerami in energetsko krizo se napoveduje, da se bo Program 
EKP 21-27 formalno »odprl« že v začetku leta 2023, verjetno ne v celoti, določena izhodišča pa bodo 
spremenjena in bo zato potreba po spremembi nekaterih ukrepov. 
Glede izvajanja teritorialnih pristopov ostajajo trije poglavitni mehanizmi: Celostne teritorialne naložbe 
(CTN), Lokalni razvoj, ki ga vodi skupnost (CLLD) in Dogovor za razvoj regij (DRR). Vsebine, ki jih bomo 
lahko prijavljali v okviru DRR ostajajo podobne kot so bile do sedaj, tudi sredstva so zaenkrat 
predvidena v enaki višini. Skupaj je za DRR na voljo 457 mio EUR. Konkretno za katere ukrepe bodo na 
voljo sredstva, pa bomo lahko govorili, ko bo program potrjen.  

Alojzij Kastelic, župan Občine Trebnje je vprašal, kakšno je razmerje CLLD do celotnega proračuna. 
Pojasnjeno je bilo, da približno tako kot je bilo, okoli 4 % celotnega proračuna. Sredstva se niso 
povečala. 

Alojzij Kastelic, župan Občine Trebnje je izpostavil še vprašanje, ali bodo tudi mestne občine kandidirale 
za sredstva DRR. Povedano je bilo, da je trenutno predvideno, da mestne občine ne bodo mogle biti 
nosilke projektov v okviru DRR, lahko pa bodo partnerji. 

Na vprašanje Polone Kambič, županje Občine Semič ali se bodo območja za CTN širila tudi na sosednje 
občine je Mateja Jazbec, RCNM odgovorila, da se bodo območja za CTN opredelila v okviru Trajnostne 
urbane strategije (TUS), ki bo podlaga za izvajanje CTN.  

Mag. Marjan Hribar, župan Občine Šmarješke Toplice je poudaril, da je za župane pomembno, kdaj 
bodo prvi razpisi. Konkretno za primer kanalizacij pod 2.000 PE je razpis bil, problem pa je, ker Uredba 
ne sledi temu in bi jo bilo potrebno spremeniti. Želel je opozoriti, da je potrebno zadeve harmonizirati, 
sicer se bomo prepočasi razvijali. 

Po končani razpravi je bil dan na glasovanje naslednji sklep:  

Sklep št.  6/48 
Svet regije JV Slovenija se je seznanil z informacijo o postopkih priprave programskih dokumentov za 
izvajanje evropske kohezijske politike za obdobje 2021–2027 v Sloveniji. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
K 7. točki 

Sodelujoči so razpravljali ali so občine že prejele sklepe iz razpisov za manjše sisteme za odvajanje in 
čiščenje odpadnih vod pod 2000 PE in vodooskrbo iz manjših sistemov pod 10.000 PE, ki sta bila 
razpisana v okviru Načrta za okrevanje in odpornost. Nekatere občine so sklepe že prejele, druge še 
ne. Prisotna je bila bojazen, da bo razpis razveljavljen, tako kot je že bil razveljavljen razpis za 
digitalizacijo in za turizem. Splošna ugotovitev je, da so postopki izvajanja razpisov absolutno predolgi 
in traja predolgo, da pride do odločitev o podpori, kar posledično pomeni, da zadeve stojijo in se ne 
morejo izvajati. 

Druge razprave pri tej točki ni bilo.  
 
Seja se je zaključila ob 10.00 uri. 
 
Novo mesto, 28. 9. 2022 
 

Zapisali: Tatjana Malnarič 
Mateja Jazbec 

  
 

Podpredsednica Sveta regije JV Slovenija 
Polona Kambič, županja Občine Semič 
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